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سخنی دوستانه با رستم قاسمی
چــرا که اهل سیاســت و قــدرت نمی توانند از 
قــدرت به دور باشــند، بر زبان ســخنی را جاری 
می کنند و دائم از بدی های خدمت و مســئولیت 
و میز لعنتی مدیریت می گویند، اما چشیدن طعم 
قدرت همیشه با آدمی خواهد بود و دمی او را رها 
نمی کند. پس به نظر می رســد شما در آن روزها 
که دوست داشــتید نفر اول دولت آینده باشید و 
فقط یک پلن داشــتید، پای پلــن دیگری هم در 
میان بوده است. حفظ سایت شخصی شما حکایت 
همین علاقه مندی اســت. به شــما فرصت حضور 
در انتخابات ریاســت جمهوری داده نشد و یا اصلا 
خودتان کنار رفتید، اما ساختار سایت را به گونه ای 
حفظ کردید که نشــان از دوســت داشتن شما به 
جایگاه بالاتر را نشــان می دهد. فقط به یک نمونه 
اشاره می کنم. آرشیو ســایت شما تمام عکس ها، 
دیدارها و مصاحبه های شما در بازه زمانی انتخابات 
ریاســت جمهوری را در خود دارد و حذف نکرده 
اســت. چرا؟ در جریان اصلاحــات هم چنین بود، 
فردی بــا کوله بــاری از تجربه نماینــده مجلس 
شــده بود ولی همچنان برنامه انتخابات ریاســت 
جمهــوری را ویرایــش و روی ســایت بارگذاری 
می کرد. چون مجلس را دوســت نداشت و ریاست 
دولت را می خواست. خلاصه کارنامه اش پیش روی 
ماســت، او نه نماینده خوبی شد و نه ردای ریاست 

جمهوری به تن کرد! بگذریم.
در سایت شخصی شــما دیدارهای شما قبل از 
انتخابات بسیار مهم است. نشست بازاریان و اصناف، 
نشست مهندس قاسمی با اصناف و بازاریان تهران، 
نشســت صمیمی مهندس قاســمی با نمایندگان 
ادوار مجلــس دانش آموزی و نشســت همفکری 
کارآفرینان برتر با حضور قاســمی. به نظر می رسد 
برخلاف شــعار شــما که دولت کارنامــه و برنامه 
بود، شــما اساســا برنامه خاصی برای اداره دولت 
نداشــته اید. معمولا هر کدام از کاندیدای ریاست 
جمهوری قبــل از حضور در انتخابــات و معرفی 
خودشــان به عنوان کاندیدای ریاست جمهوری، 
با اقتصاددانان، جامعه شناســان و کارشناسان امر 
جلسه می گذارند تا تصویری نسبتا واقعی از شرایط 
جامعه و اقتصاد را درک کنند، اما شــما با بازاریان 
جلسه گذاشتید. این همه نشان از آن دارد که شما 
برنامه ای مشخص برای اداره کشور هم نداشته اید. 
اگر به یاد داشته باشــید در کلاب هاوس نیز برای 
گپ و گفت با کاربران شبکه های اجتماعی حضور 
داشتید، در همان نشست نیز سایر حاضرین به این 
نتیجه رسیدند که شما سخن و حرف تازه ای برای 
اداره کشــور ندارید، شــاید و قطعا به همین دلیل 
بود که پس از خــروج از گردونه رقابت ها، به فکر 
وزارت افتادیــد. وقتی از برنامه حضور در انتخابات 
ریاست جمهوری سخن گفته می شود، منظورمان 
برنامه کامل اســت، یعنی همان چیزی که آقایان 

ضرغامی، همتی، پزشکیان و... ارایه کرده بودند.
بدون ذره ای شک و تردید، عمل انتشار دهندگان 
عکس های خصوصی شــما با هــر دلیل و بهانه ای 
که صورت گرفته باشــد، مذمــوم و غیرقابل دفاع 
است. اما جای این سوال از شما و سایر دوستان و 
همفکران تــان حداقل درباره همین یک فقره باقی 
اســت. وقتی عکس خصوصی برخی از چهره های 
سیاســی و اجتماعی از روی بغــض و کینه جویی 
در فضای مجازی منتشــر شد، چرا سکوت اختیار 
کردیــد؟ چرا همان وقت درباره این عمل زشــت 
مصاحبه نکردید؟ چرا به ماجراجویان و آبروریزان 
نگفتید کــه چنین بی محابــا با آبــروی دیگران 
بازی نکننــد؟ واقعیــت اینکه کارنامه سیاســت 
مداران و صاحبان قدرت هم با کارنامه ســازندگی 
آنان ســنجش می شــود و هم با مواضــع آنان در 
بزنگاه های مهم. کارنامه شــما در بخش ســاخت 
و ســاز و رســیدگی به صنعت نفت، پتروشیمی و 
توسعه قابل دفاع اســت، اما در بخش های مربوط 
به همین فقره انتشار عکس های خصوصی و پرش 
از آن همه گفته دربــاره دولت کارنامه و برنامه به 
سوی وزارت غیرقابل دفاع است. همین انتقادها به 
کارنامه مرحوم هاشــمی رفسنجانی نیز وارد است. 
ایشان کارنامه ای بســیار طولانی در ساخت و ساز 
صنایــع، احیای بافت های فرســوده پس از جنگ 
تحمیلی، تکمیل پروژه های بر زمین مانده، احداث 
و توسعه دانشگاه آزاد و... دارند. اما در مقام دفاع از 
حق و جفا به برخی مدیران تا قبل از سال 1384 
به مانند ســایر حوزه ها که با زبانی گشاده و بدون 

لکنت ورود پیدا می کردند، نبودند. بگذریم.
اصلا قبــول کنیم که دولت روحانی دولت حرف 
بــود، در این دولت و برنامه ســاخت یک میلیون 
مسکن در سال شما چه کار کردید؟ آیا تا به امروز 
و با گذشــت یکسال از عمر دولت چنین برنامه ای 
محقق شد؟ آیا یک میلیون خانواده ایرانی در یک 
میلیون مســکن ساخت دولت اسکان پیدا کردند؟ 
آیا بازار داغ و غیرمنصفانه اجاره مســکن با توجه 
به برنامه های شــما مهار شد؟ تابلو های نرخ اجاره 
مســکن در بنگاه های خانه چنین مدعایی را نقض 
می کند. واقعیت اینکه بســیاری از مســتاجران به 
دلیل ناتوانی از تامین کرایه خانه کمرشــکن یا به 
حاشیه شهرها کوچ کردند و یا چند محله پایین تر 
آمدند! آمارهای ســاخت و ساز مســکن نیز گواه 
ســاخت و تحویل یک میلیون مسکن در کشور را 

هم نمی دهد. آمارهای مرکز آمار چنین می گوید.
در پایان امیدوارم هر کجا هستید و به هر کاری 
مشــغول خواهید شــد، فرصت بازخوانی کارنامه 
سیاســی خودتان را داشته باشــید. ایام سریع تر 
از آنچــه گمان می کنیم از مــا و باقی آدم ها عبور 

خواهد کرد.

ادامه از صفحه اول

شهرداری کرمانشاه با یارانه دولتی 105 
دستگاه اتوبوس نو خریداری کرد

 شهردار کرمانشاه از خریداری 1۰۵ دستگاه اتوبوس 
نو با کمک دولت و با قیمت یارانه ای خبر داد و گفت: 
از این تعداد تاکنون ۲۰ دستگاه را تحویل گرفته ایم 
و مابقــی را نیز تا پایان ســال تحویــل می گیریم. 
»نادر نوروزی« با بیــان اینکه این اتوبوس ها جدید 
و مدرن اســت، افزود: اتوبوس های خریداری شــده 
مجهز به سیستم سرمایشــی و کارت خوان است و 
تا پایان ســال وارد ناوگان حمل و نقل عمومی شهر 
کرمانشــاه می شــود. وی قیمت هر دستگاه اتوبوس 
را پنــج میلیــارد تومان اعلام کــرد و گفت: باتوجه 
به کلانشــهر بودن کرمانشــاه و نگاه ویژه دولت به 
مردم اســتان، شــهرداری برای هر دستگاه اتوبوس 
8۰۰ میلیــون تومان پرداخت کرده و مابقی را دولت 
تقبل کرده است.شهردار کرمانشاه همچنین از ورود 
1۰۰ دســتگاه ون هیوندا نیز به ناوگان حمل و نقل 
عمومی کرمانشاه برای رفاه حال شهروندان خبر داد 
و گفت: شــبکه حمل و نقل عمومی شهر کرمانشاه 
در حال نوسازی است و شهرداری برای این موضوع 
3۰۰ میلیارد تومان هزینه می کند.نوروزی در ادامه 
ســخنانش با بیان اینکه در شــهر کرمانشاه در تردد 
مشــکل داریم، یکی از راهــکاری رفع این معضل را 
ایجاد پارکینگ عمومی اعلام کرد و گفت: اکنون در 
منطقه پارکینگ شهرداری در حال ساخت پارکینگی 
در زمینی به مساحت ۲۰ هزار مترمربع  هستیم که 
با بهره برداری از آن بخشی از مشکلات ترافیکی این 
محدوده برطرف می شود.شهردار کرمانشاه همچنین 
با بیان اینکه ســرعت تردد در شهر کرمانشاه اکنون 
پایین و حدود 1۵ تا ۲۰ کیلومتر اســت، اظهار کرد: 
در نظر داریم با برنامه های ترافیکی در دســت اجرا 
این میزان را به 3۰ تا 3۵ کیلومتر در ساعت افزایش 
دهیم.به گفته او طرح جامع 1۰ ســاله ترافیک شهر 
کرمانشاه نیز با همکاری اساتید دانشگاه رازی تدوین 
شده است و شــهرداری برای کاهش ترافیک برنامه 
های خوبی در دســت اجرا دارد.نوروزی همچنین به 
نصب 1۷ دستگاه دوربین کنترل سرعت در بزرگراه 
های شهر کرمانشــاه اشاره کرد و گفت: این دوربین 
ها سرعت غیرمجاز را ثبت و خاطیان مشمول جریمه 
می شوند.کلانشهر کرمانشاه بیش از یک میلیون نفر 
جمعیت دارد و شــهرداری در قالب هشــت منطقه 

شهری به شهروندان آن خدمات ارائه می دهد.

   250میلیارد ریال صرفه جویی اقتصادی 
در فولاد مبارکه

اصفهان – لیلا قاســمی: با تعمیر و بازســازی 
غلتک های بلاتکلیف و شناســایی 3۹ قطعه راکد و 
استفاده مجدد از آن ها در خطوط تولید شرکت در 
شرایط تحریم، بالغ بر ۲۵۰ میلیارد ریال صرفه جویی 
اقتصادی برای فولاد مبارکه حاصل شــد.با تعمیر و 
بازسازی غلتک های بلاتکلیف و شناسایی 3۹ قطعه 
راکد و اســتفاده مجدد از آن هــا در خطوط تولید 
شــرکت در شــرایط تحریم، بالغ بــر ۲۵۰ میلیارد 
ریــال صرفه جویــی اقتصادی برای فــولاد مبارکه 
حاصل شد.ســعادت دهقانی، تکنسین آماده سازی 
و تأییــد کیفیت تعمیرات انتقــال قدرت تعمیرگاه 
مرکزی و مجــری این پروژه در این خصوص گفت: 
سالیان متمادی از زمان شروع به کار فولاد مبارکه، 
تعــدادی از غلتک های خط تولیــد ریخته گری به 
دلایلی ازجمله عدم  تأیید کیفی، ضرب دیدگی حین 
حمل ونقل، زنگ زدگی های ناشــی از شرایط جوی 
محل نگهداری، ارســال اضافــی در راه اندازی های 
اولیه یا آزمایشــی و مواردی ازاین دســت، قابلیت 
اســتفاده در خط تولیــد را نداشــتند و به صورت 
پراکنده در انبارهــا، کارگاه های غلتک ریخته گری 
و انبار تعمیرگاه مرکزی راکــد مانده بودند.وی در 
تشــریح چگونگی اجرای این پروژه اظهار داشــت: 
در گام نخســت، غلتک ها پس از جمع آوری به انبار 
تعمیرگاه مرکزی انتقال داده شد و بررسی های لازم 
جهت تعمیر و بازســازی در دستور کار قرار گرفت 
و مقرر شــد طبق چک لیســت های کنترل کیفی، 
ظرفیت هــای موجود در تعمیــرگاه مرکزی و توان 
پیمانکاران تعمیراتی مرتبط با موضوع، برنامه ریزی 
لازم در راستای احیای غلتک های مذکور و برگشت 

آن ها به چرخه تولید انجام شود.

خبر

مدیرکل حوزه استاندار بوشهر گفت: نیروگاه 
سیکل ترکیبی گناوه با ظرفیت تولید 484 
مگاوات با همت متخصصان توانمند داخلی 

فعالیت می کند.
ســید حسن موســوی در حاشــیه بازدید 
عمومی های  روابــط  مدیران  و  مســئولان 
اســتان بوشهر از نیروگاه ســیکل ترکیبی 
گنــاوه اظهار کرد: تا بیســت ســال پیش 
این محل بیشــه زاری بیش نبود، امروز اما 
به همت مســئولان و افراد توانمند شــاهد 
اســتقرار و فعالیت صنعتی نوین هســتیم. 
این نیــروگاه حرارتی با ظرفیت تولید 484 
مگاوات با همت متخصصان توانمند داخلی 

فعالیت می کند.
وی خطــاب به مدیران و مســئولان روابط 
عمومی دســتگاه های اجرایی استان بوشهر 
تصریح کرد: روابط عمومی ها پل دو ســویه 
میان مردم و مســئولین هستند، از این رو 
باید قوت قلبی برای مسئولان و زبان گویای 

مردم باشند.
مدیرکل حوزه استاندار بوشهر با بیان اینکه 
صنایع زیادی در پهنه جغرافیایی اســتان 
بوشــهر وجود دارد، اضافه کرد: این صنایع 
و مسئولین اراده کرده اند تا تحریم ها را دور 
بزنند و چرخــه اقتصادی ایران را قوی تر از 
قبل بچرخانند؛ ما باید همگام و همراه هم، 

قدران نعمات این انقلاب باشیم.
موســوی با بیان اینکه جهــش زیبایی در 
اتفاق  بوشــهر  اســتان  روابط عمومی های 
افتاده اســت، خاطر نشــان کــرد: در این 
هفته ۲ تور ویژه روابط عمومی های اســتان 
برگزار شده است که استمرار آن همراهی و 

دلگرمی اعضای روابط عمومی را می طلبد.
مفهوم سواد در قرن گذشته، تغییرات 

بسیاری کرده است
مدیرکل روابط عمومی استان بوشهر نیز در 
ایــن بازدید با بیان اینکه مفهوم ســواد در 
قرن گذشــته تغییرات بسیاری کرده است، 
اظهار کرد: توانایی خواندن و نوشتن، اولین 
تعریفی که از سواد ارائه شد، در این تعریف 
سواد تنها به توانایی خواندن و نوشتن زبان 

مادری معطوف بود. طبق این تعریف، فردی 
باسواد محسوب می شد که توانایی خواندن 

و نوشتن زبان مادری خود را داشته باشد.
عباس مطاف اضافه کــرد: در ادامه تعریف 
ســواد تغییر کرد، علاوه بر توانایی خواندن 
و نوشــتن زبان مادری، توانایی استفاده از 
رایانه و یاد داشــتن یــک زبان خارجی هم 
اضافه شــد. بدیــن ترتیب به افــرادی که 
توان خواندن و نوشــتن، استفاده از رایانه و 
صحبت و درک مطلب به یک زبان خارجی 

را داشتند، باسواد گفته شد.
وی تصریح کــرد: در دهــه دوم قرن ۲1، 
بازهم در مفهوم ســواد تغییــر ایجاد کرد 
در ایــن تعریف مهارت هایی اعلام شــد که 
داشــتن این توانایی ها و مهارت ها مصداق 
باســواد بودن قرار گرفت کــه یکی از آنها 
سواد انرژی و توانایی مدیریت مصرف انرژی 

بود.
مدیرکل روابط عمومی استان بوشهر تاکید 

کرد: در تور امــروز ما با زحمات تولید برق 
و لزوم صرفه جویی جویی در مصرف انرژی 
برق آشنا شدیم که این مهم بسیار ارزشمند 

و قابل توجه است.
گناوه  ترکیبــی  ســیکل  نیــروگاه 

۴۸۴مگاوات برق تولید می کند
مدیر نیروگاه ســیکل ترکیبی گناوه هم در 
دســتگاه های  عمومی  روابط  اعضای  جمع 
اجرایی اســتان بوشــهر عنوان کــرد: این 
نیروگاه مشــتمل بــر یک بلوکه ســیکل 
ترکیبی کامل که شــامل دو واحد گازی با 
ظرفیت 1۶۲ مــگاوات و یک واحد بخار با 
ظرفیت 1۶۰مگاوات اســت که در مجموع 
484مــگاوات برق را در شــبکه برق ایجاد 

می کند.
بردبار اضافه کرد: شــرکت تولید برق گناوه 
مپنا ســرمایه گذار این نیروگاه و شــرکت 
 O&M بهره برداری و تعمیرات نیروگاه مپنا
به عنــوان بهره بردار این نیروگاه هســتند.

وی تصریح کــرد: تمامی دانش ســاخت، 
راه اندازی، بهره برداری، تعمیرات و بازسازی 
قطعات نیروگاه سیکل ترکیبی گناوه با توان 
داخلی و اعتماد به جوانان انجام می شود و 
شرکت بهره برداری و تعمیراتی مپنا با تکیه 
بر دانش فنی نیروهای بومی استان بوشهر 
توانســته در زمینه بهره برداری و تعمیرات 
دوره ای و تعمیرات اساسی نیروگاهی موفق 
عمل کند و وابســتگی به نیروهای خارجی 

نداشته باشد.
به گزارش ایســنا، در تور بازدید از نیروگاه 
ســیکل ترکیبی گناوه بیــش از پنجاه نفر 
از مدیــران و مســئولان روابــط عمومی 
دستگاه های اجرایی اســتان بوشهر حضور 

داشتند.
شنبه ۲1 آبان نیز مدیران و مسئولان روابط 
عمومی دســتگاه های اجرایی استان بوشهر 
از موزه پزشکی شهر بوشــهر بازدید کرده 

بودند.

مدیرکل حوزه استاندار بوشهر: 

نیروگاهحرارتیگناوهباهمتمتخصصانداخلیفعالیتمیکند

کرمانشاه در ســال های اخیر نزدیک به ســه میلیارد دلار 
صادرات در ســال به عراق داشــته، رقمی که بارها و بارها 
برای افزایش آن برنامه ریزی شده، اما یک نکته اساسی در 
این سال ها در زمینه تجارت با عراق مغفول مانده که آن هم 
واردات کالا از عــراق به عنوان کلید طلایی پایداری تجارت 

با این کشور است.
تراز تجاری استان کرمانشاه در تعاملات اقتصادی با عراق به 
نفع صادرات به شدت مثبت است، بگونه ای که سال گذشته 
۲.۷ میلیــارد دلار صادرات به عراق و تنها ۶۶ میلیون دلار 

واردات از این کشور داشتیم.
از ســوی دیگر کالاهای فراوانی هستند که در کشور نیاز به 
واردات آنها داریم، از برخی کالاهای اساســی گرفته تا مواد 
اولیه و تجهیزات مورد نیاز صنایع که کرمانشــاه با داشتن 
زیرســاخت های مناسب مرزی می تواند محلی برای واردات 
آنها و حتی باراندازی بــرای واردات و در نهایت توزیع این 

کالاها در غرب کشور باشد.
تعادل تراز تجاری موضوعی است که بارها مسئولین استان 
بر آن تاکید کرده اند، خصوصا رئیس اتاق بازرگانی کرمانشاه 
که همواره بر لزوم افزایش واردات از عراق از طریق مرزهای 

کرمانشاه تاکید دارد.
کیوان کاشفی با اشاره به ضعفی که در استان کرمانشاه در 
زمینه واردات کالا وجود دارد، اظهار کرد: متاســفانه روند 
واردات کالا در استان طی سال های اخیر تقریبا ثابت بوده و 
افزایش قابل توجهی نداشته ایم. به علاوه واردات محدودی 
که به اســتان داریم نیز عمدتا شــامل کالاهای مورد نیاز 
صنایع از جمله ماشــین آلات و مواد اولیه است و کمتر بر 

واردات سایر کالاها تمرکز کرده ایم.
عضو هیات رئیســه اتاق ایــران، واردات در کنار صادرات را 
برای پایداری تجارت خارجی ضروری دانست و یادآور شد: 
در کرمانشــاه زمینه های متعددی وجــود دارد که می توان 
بــرای واردات کالا روی آنها تمرکز کــرد و حتی رویه های 
تخصصــی واردات برخــی از کالاها را در کرمانشــاه برقرار 
کنیم. وی افزایــش واردات کالا را نیازمند برخی ملزومات 
خصوصا امکان حمل و نقل و لجستیک و همچنین تسهیل 
در روند ثبت ســفارش کالاها اعلام کرد. حالا مدیران ارشد 
اســتان نیز به دنبال رونــق واردات از مرزهای کرمانشــاه 
هستند تا هم به اقتصاد کرمانشاه کمک شود، هم به اقتصاد 
کشور. موضوعی که به گفته معاون هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری کرمانشــاه یکی از موارد مطرح شده در قرارگاه 

ملی اشتغال بوده تا کرمانشاه نیز مانند برخی  از استان های 
جنوبی کشور از تخفیف سود بازرگانی واردات کالا بهره مند 

شود.
بهزاد باباخانی در گفت و گو با ایسنا یکی از مواردی که در 
بســته رفع موانع و مشکلات در قرارگاه ملی اشتغال مطرح 
شــد را در نظــر گرفتن ۲۵ درصد تخفیف ســود بازرگانی 
بــرای واردات کالا از مرزهای کرمانشــاه اعــلام کرد. وی 
ابراز امیــدواری کرد با تصویب این پیشــنهاد، رغبت تجار 
و بازرگانان برای واردات کالا از مرزهای کرمانشــاه بیشــتر 
شــود.معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری کرمانشاه 
از تاثیر این پیشــنهاد در کاهش قیمت تمام شده کالاهای 
وارداتی برای استان کرمانشاه هم یاد کرد و گفت: زمانی که 
کالاهای وارداتی از دیگر استان ها وارد می شود با حدود 1۵ 
تا ۲۰ درصد هزینه حمل و نقل به دســت ما می رسد و اگر 
بتوانیم این کالاها را از طریق کرمانشــاه وارد کنیم قیمت 
تمام شــده کمتری خواهد داشت و می توانیم این کالاها را 
با قیمت مناسب در اختیار استان های همجوار غرب کشور 

نیز قرار دهیم.
باباخانی یکی دیگر از مزایای واردات کالا از مرزهای استان 
را کمک به تعادل تراز تجاری کرمانشاه اعلام کرد که اکنون 

۹۷ درصد به سمت صادرات است.
وی معتقــد اســت، اگــر واردات از عــراق را رونق بدهیم 
و منافــع این کشــور نیز درگیر تجارت با ما باشــد، روابط 
اقتصادی مستحکم تری خواهیم داشت و دیگر امکان اینکه 
محدودیت های ناگهانی بــرای صادرات از مرزهای ما ایجاد 

کنند، کمتر خواهد شد.

واردات کالا، کلید طلایی پایداری تجارت با عراق

دروازههایوارداتکرمانشاهبازمیشود؟

اســتاندار فارس بیــان کرد: در مســیر 
توســعه گلخانه ها ، فرآیندهای گذشــته 
صحیح و درســت نبوده و بنابراین باید با 
تصمیمــات جدید و صحیــح، اجرای این 
طرح ها را ســرعت بخشیم. ضرورت دارد 
کــه با هماهنگی معاونــت امور اقتصادی 
استانداری، پنجره واحد تاسیس گلخانه ها 
تشکیل شــود.  محمد هادی ایمانیه، در 
جلسه ستاد گلخانه های فارس در شیراز، 
بر لــزوم هدایت کشــاورزان به ســمت 
مشارکت در تاسیس گلخانه ها تاکید کرد 
و افزود: یکی از وظایف فرمانداران استان 
توجــه و همکاری در تاســیس گلخانه ها 
در شهرســتان ها اســت.به آن دســته از 
متقاضیان که اقدام به احداث و راه اندازی 
گلخانه کنند در قالب صندوق مسئولیت 
اجتماعــی تســهیلات کم بهــره و ارزان 

قیمت پرداخت می شود.
وی ادامه داد: ســتاد گلخانه های استان، 

عملکرد فرمانداران را به شکل مقایسه ای 
در دوره ســه ماهه گزارش کند. در بحث 
ایجــاد گلخانه هــا مشــکل اصلی بحث 
تامین آب است اما هســتند استان هایی 
که مشــکلات آبی شدیدتر از فارس دارند 
اما چند برابر اســتان ما گلخانه دارند.وی، 
بر لزوم ارائه پاســخ به استعلامات ظرف 
۲ هفتــه تاکید کرد و افزود: عدم پاســخ 
به استعلامات از ســوی هر دستگاهی به 
منزله مثبت بودن نظر آن دســتگاه است. 
ظرف یک ماه آتی حداقل یک جلســه از 
ســوی کارگروه حمایت از سرمایه گذاری 
و رفع موانع تولید ویژه ســتاد گلخانه ها 
برگزار شود.اســتاندار فارس ، از مدیر کل 
دفتر هماهنگــی امور ســرمایه گذاری و 
اشتغال اســتانداری فارس خواست که تا 
پایان امسال برای احداث یک هزار هکتار 

گلخانه سرمایه گذار جذب کند.
ایمانیه، با اشــاره به بهره برداری از شبکه 

فاضلاب شــهرها، از مرکز تحقیقات جهاد 
کشــاورزی خواست تا شــرایط استفاده 
از پســاب شــهرها و همچنین اســتفاده 
از آب خیلــج فــارس را از نظر کیفیت و 
ســایر جنبه ها برای بهره گیری در گلخانه 
ها بررســی کنند.رئیس ســازمان جهاد 
کشــاورزی استان فارس با تاکید بر اینکه 
ســطح گلخانه های در دست احداث این 
استان در سال جاری بالغ بر ۲ هزار هکتار 
اســت، گفت: ۹8۶ هکتار از گلخانه های 
مذکــور، پیشــرفت فیزیکی بــالای 1۵ 
درصد دارند. مجتبی دهقان پور  با اشاره 
به اینکه دولت برای اجرای ســامانه های 
نویــن آبیاری تا 8۵ درصد یارانه پرداخت 
می کند اما در توســعه گلخانه ها سیاست 
تشویقی نداریم، افزود: از پیشنهادات این 
سازمان به منظور توســعه گلخانه ها، به 
وزارت جهاد کشــاورزی اعطای یارانه به 

متقاضیان احداث گلخانه بوده است.

وی ادامه داد: پس از اجرا و تایید کارگروه 
مربوطــه 1۵ درصــد از هزینه های تایید 
شــده، به عنوان کمک بلاعوض پرداخت 
می شــود.دهقان پور اظهارکرد: موافقت 
اولیــه با ایــن طرح صــورت گرفته و در 
صورت نهایی شدن در سطح 1۰۰ هکتار 

در این استان اجرا می شود.

استاندار فارس:

درمسیرتوسعهگلخانهها،فرآیندهایگذشتهدرستوصحیحاجرانشدهاست


